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Z A P I S N I K 
 

2. IZREDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE, 
 

ki je bila v torek, 16. januarja 2024, ob 17. uri, 
v zeleni sejni sobi Hotela Atrij Zreče. 

 
 
PRISOTNI: 
- župan Občine Zreče:  

mag. Boris Podvršnik; 
 

- člani Občinskega sveta Občine Zreče:  
Dušan Korošec, Jožica Gričnik, Drago Šešerko, Mateja Pučnik, Štefan Kroneker, Marija 
Kovačič, Marko Kovše, Gregor Hrovat, Anamaria Hren, dr. Iztok Jože Košir, Špela Sovič 
in Vladimir Kukavica; 

      
- ostali prisotni:  

Lucija Vrhovšek Jančič (direktorica občinske uprave), Štefan Posilovič, Polona 
Matevžič (javna uslužbenca občinske uprave), predstavnik sredstev javnega 
obveščanja (Novice). 

 
OPRAVIČENO ODSOTNI:  
- svetnice Carmen Merčnik, Klavdija Smole in Nina Kotnik, 
- svetnik Drago Padežnik. 
 
 
Drugo izredno sejo Občinskega sveta Občine Zreče je, zaradi izredne situacije na projektu 
»Odvajanje in čiščenje odpadne vode v porečju Dravinje – Občina Zreče« in v skladu s 23. 
členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Zreče, sklical župan, mag. Boris Podvršnik. 
Sejo je skladno s 27. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Zreče vodil župan, mag. 
Boris Podvršnik, ki je uvodoma ugotovil, da je na seji prisotnih 12 svetnic oziroma svetnikov, 
in da je Občinski svet Občine Zreče v skladu z 42. členom Poslovnika Občinskega sveta 
Občine Zreče, sklepčen.  
 
Po uvodnem pozdravu je župan mag. Boris Podvršnik predstavil razloge za sklic izredne seje 
občinskega sveta. Osnovni razlog je bil, da se člane občinskega sveta prve seznani s 
stanjem na projektu »Odvajanje in čiščenje odpadne vode v porečju Dravinje – Občina 
Zreče«. Zaradi tega je bil tudi rok za sklic izredne seje kratek, saj nismo želeli, da člani 
občinskega sveta prejmejo izkrivljene informacije. Razlog, da je bilo gradivo članom 
občinskega sveta posredovano šele v ponedeljek popoldan, pa je bil v nedelovanju 
internetnih povezav od sobote do ponedeljka do 14. ure.  
 
Nato je predlagal sprejem naslednjega dnevnega reda: 
 
1.  Stanje na projektu »Odvajanje in čiščenje odpadne vode v porečju Dravinje – Občina 

Zreče«. 
 
Razpravljali so: 
Svetnik Vladimir Kukavica je zaradi pomembnosti materije in zavoljo tega, da se držimo 
občinskih pravnih aktov predlagal, da se ta izredna seja prekine ter da se za to temo skliče 
redna seja občinskega sveta, saj bo verjetno na podlagi dogodkov, ki so se zgodili po novem 
letu, potrebno pripraviti tudi rebalans proračuna za leto 2024. Menil je, da so informacije, ki 
smo jih članom občinskega sveta posredovali popolnoma dovolj, ter opozoril na spoštovanje 
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določila 23. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Zreče, ki določa, da se izredna seja 
skliče za obravnavanje in odločanje o nujnih zadevah, kadar ni pogojev za sklic redne seje, 
ali na zahtevo četrtine članov sveta. Ker se na tej seji ne bo odločalo o nobeni nujni zadevi, 
je podal predlog, da se ta izredna seja prekine. Pripravi naj se rebalans proračuna, ki se bo 
obravnaval na naslednji redni seji občinskega sveta. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je potrdil, da bo potrebno pripraviti in občinskemu svetu 
predložiti v sprejem rebalans proračuna za leto 2024, kar bo storjeno v marcu 2024. Ker pa 
je redna seja občinskega sveta planirana šele marca 2024, bi vseeno želeli podati pojasnilo 
stanja na predmetnem projektu na tej izredni seji občinskega sveta, ki se snema z namenom, 
da tudi občanke in občane seznanimo s stanjem na projektu. 
 
Svetnik Vladimir Kukavica je dodal, da je izredna seja sklicana v nasprotju s 23. členom 
Poslovnika Občinskega sveta Občine Zreče, saj se izredna seja izrablja za podajanje 
informacij župana. Dodal je, da mora občinska uprava pripraviti ustrezno dokumentacijo in jo 
predložiti občinskemu svetu na naslednji redni seji občinskega sveta. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je povedal, da je pomembno, da je občinski svet informiran o 
takšnih zadevah, prav tako pa tudi občanke in občani. 
 
Svetnik Gregor Hrovat je povedal, da če se je občinski svet že sestal, je prav, da se seznani 
s stanjem na projektu. 
 
Svetnik Dušan Korošec je navedel, da želi iz prve roke slišati situacijo na projektu, zato je 
predlagal, da se seja nadaljuje.  
 
Svetnica Mateja Pučnik se je prav tako strinjala z nadaljevanjem izredne seje občinskega 
sveta. 
 
Svetnik Vladimir Kukavica je dodal, da iz razprave izhaja, da bo koalicija glasovala za 
nadaljevanje izredne seje občinskega sveta ter opozoril na kršitev poslovnika občinskega 
sveta. Podal je predlog, da bi občina občane lahko informirala tudi na drugačen način (npr. z 
objavami na spletni strani občine), s čimer bi se občanom pojasnilo zakaj se je pravzaprav to 
zgodilo.  
 
Drugih predlogov in pripomb na dnevni red ni bilo. 
 
Župan je po zaključeni razpravi predlagal, da se seja opravi in se na ta način s stanjem na 
projektu seznani tudi javnost. Predlagal je sprejem naslednjega dnevnega reda: 
 
1.  Stanje na projektu »Odvajanje in čiščenje odpadne vode v porečju Dravinje – Občina 

Zreče«. 
 
Člani občinskega sveta so z 8 glasovi ZA (Dušan Korošec, Jožica Gričnik, Drago Šešerko, 
Mateja Pučnik, Štefan Kroneker, Marija Kovačič, Marko Kovše, Gregor Hrovat) in 4 glasovi 
PROTI (Anamaria Hren, dr. Iztok Jože Košir, Špela Sovič, Vladimir Kukavica) (12 navzočih) 
sprejeli naslednji sklep: 
Sprejme se dnevni red 2. izredne seje Občinskega sveta Občine Zreče v predlagani 
obliki. 
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AD 1. Stanje na projektu »Odvajanje in čiščenje odpadne vode v porečju Dravinje – 
Občina Zreče« 
 
Gradivo je bilo svetnikom posredovano naknadno, in sicer 15. 1. 2024 po elektronski pošti.  
 
Obrazložitev stanja na projektu »Odvajanje in čiščenje odpadne vode v porečju Dravinje – 
Občina Zreče« ter kronologijo izvajanja projekta je podal Štefan Posilovič, vodja NOE GJS in 
prostor.  
 
Dodatno obrazložitev je podal župan mag. Boris Podvršnik, v kateri je povedal, da je projekt 
potrebno zaključiti do junija 2024, kar je dogovorjeno tudi z izvajalci del. Občanke in občane 
je pozval, da izvedejo priključitev na kanalizacijo v čim krajšem možnem roku, sicer ne bomo 
dosegli ciljev iz projekta in bomo morali prejeta sredstva vračati. Ob tem je navzoče seznanil 
tudi z že izvedenimi ukrepi ter svetnice in svetnike iz stranke Gibanje Svoboda zaprosil za 
pomoč pri podpori in reševanju te situacije. 
 
Razpravljali so:  
Svetnik dr. Iztok Jože Košir je vprašal, koliko sofinancerskih sredstev, na katera smo računali 
iz EU oziroma države, bo izpadlo in koliko je ocenjena vrednost del, ki se morajo še 
dokončati do konca junija 2024, in sicer na eni strani na sami kanalizaciji in na drugi strani še 
na vseh spremljajočih zadevah (sanacije cest ipd.). 
 
Štefan Posilovič je odgovoril, da je bilo konec leta 2023 izdanih situacij za 2.631.000 eur, od 
česar smo do konca leta 2023 plačali 1.878.000 eur, nekaj pa je bilo plačano tudi v januarju 
2024. Tako imamo, na podlagi izdanih situacij, za poravnati še 715.000 eur. Ocenjeno 
vrednost še neizvedenih del sicer imamo izračunano in znaša okoli 500.000 eur, vendar pa 
bo točna končna cena znana, ko bo opravljen končni obračun del. Poudaril je, da ima občina 
možnost črpanja sredstev do višine 1.544.000 eur, pod pogojem, da bomo imeli upravičene 
stroške in projekt sofinanciran v višini 59,34 %.    
 
Župan mag. Boris Podvršnik je dodal, da nam v proračunu za leto 2024 manjka nekje med 
500.000 do 800.000 eur, kar pa bomo morali zagotoviti s kreditom. 
 
Svetnik dr. Iztok Jože Košir je povedal, da je konec novembra 2023 na seji Komisije za 
gospodarsko javno infrastrukturo podal zahtevo, da se na dnevni red komisije uvrsti 
realizacija tega projekta, kar pa ni bilo storjeno. Po njegovem lastnem izračunu predvideva, 
da bo v proračunu občine za leto 2024 za ta projekt manjkalo vsaj 300.000 eur, kar je podal 
tudi v pripombah na proračun. Opozoril je, da bomo z rebalansom proračuna za leto 2024 
krčili dejavnost proračuna na drugih postavkah. Na Komisiji za gospodarsko javno 
infrastrukturo je na to opozoril, saj je bilo jasno, da bomo marca 2024 sprejemali rebalans 
proračuna. V istem zahtevku za razširitev dnevnega reda Komisije za gospodarsko javno 
infrastrukturo je zahteval tudi, da se pregledajo vsi plani ter kako je projekt potekal, do česar 
pa še ni prišlo. Upa, da bo na prvi naslednji seji ta točka podrobno obravnavana. Glede na 
njegove lastne izkušnje se sprašuje, kako je mogoče, da nismo vedeli, da morajo biti računi 
plačani do določenega datuma. Predlagal je, da mora biti eden izmed sklepov na tej izredni 
seji, da se kronološko to vse razjasni. Menil je tudi, da ta zadeva kljub resnosti, le ni tako 
resna, da je bilo potrebno sklicati izredno sejo občinskega sveta tako hitro.  
 
Župan mag. Boris Podvršnik je odgovoril, da se strinja z navedenim, ter dodal, da bomo 
storili vse, da bomo to popravili.  
 
Svetnica Anamaria Hren je vprašala, koliko je do sedaj že počrpanih sredstev. 
 
Štefan Posilovič je odgovoril, da 883.000 eur, 276.000 eur pa je vloženih. 
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Svetnica Anamaria Hren je vprašala, kakšni so bili objektivni razlogi za zamude pri izvajanju 
dinamike projekta. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je odgovoril, da so objektivni razlogi sklenitev sofinancerske 
pogodbe šele julija 2023, zaradi česar smo do podpisa pogodbe morali zalagati lastna 
sredstva. Drugi razlog pa je, da so izvajalci izjavljali, da so morali vso mehanizacijo 
preusmeriti na območja poplav, zaradi česar so nastale zamude pri izvajanju, prav tako pa 
nam tudi situacij niso pravočasno izdajali.   
 
Svetnica Anamaria Hren je še vprašala, ali smo kadarkoli v času izvajanja projekta podpisali 
izjavo, da bomo plačali vse račune. 
 
Štefan Posilovič je povedal, da podatek, da so dela stala od marca do novembra, ne drži. 
Glede zahteve, da se na Komisijo za gospodarsko javno infrastrukturo predložijo točni 
finančni podatki, je odgovoril, da bo to točno znano po končnem obračunu del, ta trenutek pa 
se lahko vrednosti samo ocenjujejo. Dodal je, da smo imeli pri projektu zelo korekten nadzor, 
ter obrazložil, kaj vse je bilo narejeno na že zaključenih sklopih ter kako smo vlagali in 
plačevali zahtevke. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je ob tem še pojasnil mnenje odvetniške družbe glede možnosti 
podaljševanj pogodb na podlagi lansko leto sprejetih interventnih zakonov.  
 
Svetnik dr. Iztok Jože Košir je še vprašal, na osnovi katere direktive se črpajo ta sredstva.  
 
Svetnica Anamaria Hren je vprašala, ali se ve kakšna je višina neplačanega dela.  
 
Župan mag. Boris Podvršnik je odgovoril, da v tem tednu plačamo še 715.000 eur, nato pa 
moramo za ta projekt zagotoviti še 500.000 eur. 
 
Svetnica Anamaria Hren je vprašala, ali se, če do konca junija 2024 gradnja ni zaključena 
oziroma če ne bodo zgrajeni priključki, vračajo vsa sredstva. Pridobila pa je tudi informacijo, 
da se mora do 30. 6. zaključiti gradnja in priključiti vse stavbe, da se dosežejo načrtovani 
kazalniki.  
 
Štefan Posilovič je odgovoril, da je 30. 6. rok za končno poročilo, kar pomeni, da mora biti do 
takrat gradnja zaključena in pridobljeno uporabno dovoljenje, priključitev pa se mora izvesti 
do konca leta 2024.  
 
Svetnik Vladimir Kukavica je kratko povzel nekatere točke dnevnih redov preteklih sej 
občinskega sveta in izpostavil dogovor z županom, da bo svetnikom iz politične stranke 
Gibanje Svoboda predstavil večje projekte občine, kar pa še ni bilo realizirano. Izpostavil je, 
da se želi prikazati, da je Gibanje Svoboda tista, ki ni zagotovila teh sredstev. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je odgovoril, da to ne drži. 
 
Svetnik Vladimir Kukavica je nadaljeval, da se bo občina zadolžila na vsakega prebivalca 
dodatno za 200 eur. Občina Zreče bo tako postala nadpovprečno zadolžena občina v 
Sloveniji, kar so napovedali pred volitvami. Napovedali so tudi, da ta razvoj občine ne gre v 
pravo smer. Koeficient razvitosti občin, ki ga izračunava Ministrstvo za finance, je bil 
2022/2023 1,6, sedaj znaša koeficient 1,04, kar pomeni, da Občina Zreče drvi med manj 
razvite slovenske občine. Opozoril je, da bi morali decembra najeti kredit, plačati zahtevke 
ter pridobiti ta sredstva. Zanimalo ga je tudi, ali zoper koga od zaposlenih na občinski upravi 
že teče disciplinski postopek ter ali bo župan sprejel svojo politično odgovornost.  
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Svetnica Mateja Pučnik je glede navedb svetnika Vladimirja Kukavice »o gledaliških 
predstavah občinskega sveta« povedala, da se ji to zdi zelo žaljivo, saj sama ni gledališka 
igralka, ampak je občinska svetnica, izvoljena s strani občanov, kot so to tudi ostali člani 
občinskega sveta. Glede na razpravo je bila mnenja, da je prav, da je bila sklicana izredna 
seja, na kateri je bilo podano pojasnilo župana in občinske uprave. Dodala je, da gre za velik 
večletni projekt, ki je bil do sedaj voden transparentno in odgovorno, pri čemer pa se je v 
decembru 2023 zgodila napaka, za katero je potrebno takoj ukrepati. Kljub temu pa še vedno 
zaupa občinski upravi, da bo ta projekt uspešno zaključila.  
 
Svetnik Vladimir Kukavica je povedal, da ni navajal, da so občinski svetniki gledališki igralci. 
Navedel je, da so gledalci v gledališču, saj se vsaj svetniki svetniške skupine Gibanje 
Svoboda tako počutijo. Izpostavil je, da v skoraj letu in pol tega mandata ni bil sprejet niti en 
njihov predlog, zaradi česar se počutijo kot gledalci. Kot gledalcem je lahko v čast, da so 
lahko navzoči v tej gledališki predstavi za to tudi plačani. Zanimalo ga je še, koliko prihodkov 
ima občina načrtovanih v letu 2024 za predmetno investicijo. Sam ugotavlja, da v proračunu 
za letošnje leto ni planiranih sredstev. 
 
Svetnik Marko Kovše je vprašal, ali je v pogodbi o sofinanciranju navedeno, da morajo biti 
zahtevki posredovani na ministrstvo najkasneje do 31. 12. 2023, ne pa tudi, da morajo do 
tega roka biti poravnani. Nadalje pa še, ali smo s strani ministrstva prejeli že kakšno pisno 
informacijo. 
 
Štefan Posilovič je še dodal, da je Aneks št. 1 k Pogodbi o sofinanciranju projekta določil, da 
bo zadnji zahtevek za izplačilo občina posredovala ministrstvu najkasneje do 31. 12. 2023, v 
osnovni pogodbi pa je bilo zapisano, da bo občina zadnji zahtevek za izplačilo posredovala 
ministrstvu najkasneje do 31. 1. 2024. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je dodal še, da bomo izkoristili vse pravne možnosti, da 
počrpamo čim več sredstev in zaključimo projekt.  
 
Ker ni bilo več prijavljenih k razpravi, je župan mag. Boris Podvršnik dal na glasovanje 
naslednji sklep: 
Občinski svet Občine Zreče se je seznanil s podanimi informacijami župana in 
občinske uprave na projektu »Odvajanje in čiščenje odpadne vode v porečju Dravinje - 
Občina Zreče«. 
 
Svetniki so z 8 glasovi ZA (Dušan Korošec, Jožica Gričnik, Drago Šešerko, Mateja Pučnik, 
Štefan Kroneker, Marija Kovačič, Marko Kovše, Gregor Hrovat) in 4 glasovi PROTI 
(Anamaria Hren, dr. Iztok Jože Košir, Špela Sovič, Vladimir Kukavica) (12 navzočih) sprejeli 
naslednji sklep: 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2024 

Številka: OSOZ-2024-1 

Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče se je seznanil s podanimi informacijami župana in 
občinske uprave na projektu »Odvajanje in čiščenje odpadne vode v porečju 
Dravinje - Občina Zreče«. 

 
 
Ker so bile izčrpane vse točke dnevnega reda, je predsedujoči sejo ob 18.15 uri zaključil.  
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Dnevni red z gradivom se hrani v zbirki dokumentarnega gradiva Občinskega sveta Občine 
Zreče v letu 2024. 
 
 
Številka: 900-0003/2024-5 
Datum:  
 
 
Zapisala:  

 

Polona Matevžič  
 mag. Boris Podvršnik, 
 Župan 
 
 

 


